
Προς Αξιότιμους  κυρίους Πελεκανάκη, Κουρή, Γραμμένο, Πετρόπουλο και όλους όσους έχουν τα ίδια 

ερωτήματα/απορίες. 

 

Κύριοι, 

 

Το προσωρινό ΔΣ του ΣΔΙΠ, θεωρεί ότι οι ερωτήσεις σας είναι εύλογες και σωστές. 

 

Θα θέλαμε όμως να επισημάνουμε κατ' αρχήν το γεγονός ότι εάν δεν είχαμε δημοσιοποιήσει τα 

στοιχεία για τα οποία δικαίως εκφράζετε τις ερωτήσεις και διευκρινήσεις δεν θα υπήρχε αντικείμενο 

συζήτησης για τα στοιχεία αυτά. 

Το γεγονός ότι τα δημοσιοποιήσαμε αποδεικνύει τις προθέσεις μας για την διαλεύκανση με τον 

καλύτερο δυνατό τρόπο όλων των υποθέσεων/θεμάτων που αφορούν την διαχείριση του ΣΔΙΠ και της 

περιουσίας σας στο παρελθόν. 

Διότι τα στοιχεία που ζητάτε δεν είναι αποτέλεσμα των ενεργειών του Προσωρινού ΔΣ. 

 

Κατά συνέπεια, μπορεί κάποιοι να αμφισβητούν ίσως τις προθέσεις μας, αλλά η πραγματικότητα είναι 

ότι εμείς δημοσιοποιήσαμε τα στοιχεία όπως ακριβώς τα βρήκαμε. 

 

Επειδή τα θέματα που έχουν προκύψει άμα την ανάληψη της ευθύνης του ΔΣ, έστω και προσωρινού 

είναι πολλά, με συνέπεια να απαιτείται η ιεράρχηση των ενεργειών και πρωτοβουλιών μας, ο 

πρωταρχικός μας στόχος αυτή την στιγμή είναι η σωστή και ομαλή διεξαγωγή της ΓΣ την 23η 

Νοεμβρίου, με την πληρέστερη κατά το δυνατόν πληροφόρηση των μελών του ΣΔΙΠ προς αποφυγήν 

της αυτοδιάλυσης του με καταληκτική ημερομηνία την 25η Νοεμβρίου, όπως προβλέπει ο νόμος. 

 

Εάν η ΓΣ δεν υπερψηφίσει την εναρμόνιση του καταστατικού και κατά συνέπεια την διατήρηση του, 

είναι προφανές ότι οι ερωτήσεις/διευκρινήσεις που ζητάτε θα μείνουν αναπάντητες. 

 

Σας ευχαριστούμε εκ των προτέρων για την υπομονή σας, ώστε να μας δοθεί η χρονική δυνατότητα να 

απαντηθούν τα ερωτήματα σας κατά τον πλέον σωστό τρόπο και ελπίζουμε στην ενεργή συμβολή όλων 

όσων έχουν καλοπροαίρετη πρόθεση για την επίτευξη του στόχου μας. 

 

Κώστας Κραββαρίτης  


